
31 031 IXB Jaarverslag en slotwet ministerie van Financiën
2006

Nr. 6 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN EN
ANTWOORDEN
Vastgesteld 7 juni 2007

De vaste commissie voor Financiën1, belast met het voorbereidend onder-
zoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te brengen in de
vorm van een lijst van vragen met de daarop gegeven antwoorden.

Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de openbare
behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid.

De voorzitter van de commissie,
Blok

De griffier van de commissie,
Berck

1 Samenstelling:
Leden: Van der Vlies (SGP), Crone (PvdA),
Vendrik (GL), Blok (VVD), voorzitter, Ten
Hoopen (CDA), ondervoorzitter, Jonker (CDA),
Weekers (VVD), Gerkens (SP), Van Haersma
Buma (CDA), De Nerée tot Babberich (CDA),
Dezentjé Hamming (VVD), Omtzigt (CDA),
Koşer Kaya (D66), Irrgang (SP), Luijben (SP),
Kalma (PvdA), Blanksma-van den Heuvel
(CDA), Cramer (CU), Kortenhorst (CDA), Van
der Burg (VVD), Van Dijck (PVV), Heerts
(PvdA), Gesthuizen (SP), Ouwehand (PvdD),
Tang (PvdA) en Vos (PvdA).
Plv. leden: Van der Staaij (SGP), Van Dam
(PvdA), Halsema (GL), Remkes (VVD), Jonker
(CDA), Aptroot (VVD), Van Gerven (SP), De
Vries (CDA), Van Hijum (CDA), De Krom (VVD),
De Pater-van der Meer (CDA), Pechtold (D66),
Kant (SP), Ulenbelt (SP), Van der Veen (PvdA),
Vacature (CDA), Anker (CU), Mastwijk (CDA),
Schippers (VVD), De Roon (PVV), Smeets
(PvdA), Van Gijlswijk (SP), Thieme (PvdD),
Heijnen (PvdA) en Spekman (PvdA).
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1
Wat waren in 2006 bij benadering de uitvoeringskosten van de zorg-,
huur- en kindertoeslag per huishouden?

De totale uitvoeringskosten voor zorg-, huur- en kinderopvangtoeslag in
2006 waren samen bijna € 129 mln. In totaal waren er bijna 6,2 mln. uitke-
ringsgerechtigden. De gemiddelde uitvoeringskosten per huishouden
bedragen hierdoor € 21,–.

2
In hoeverre is DigiD inmiddels ingeburgerd? Welke problemen doen zich
nog voor?

Eind april was het aantal DigiD-gebruikers opgelopen tot bijna 6 miljoen.
Het middel DigiD is in totaal ca. 10 miljoen keer gebruikt om elektronisch
met de overheid te communiceren. Daarmee lijkt de DigiD inmiddels
behoorlijk ingeburgerd te zijn. Op dit moment zijn mij geen knelpunten
bekend. Wel zijn er nog gebruikerswensen, zoals de machtigingsvoor-
ziening. Hieraan wordt inmiddels gewerkt.
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